
PROTOKÓŁ 

z XLII w kadencji 2018 - 2023 Sesja Rady Miejskiej w Suchedniowie zwołanej w trybie                       

§ 54 ust.2 i § 57 Statutu Gminy Suchedniów z dnia 17 lutego 2022 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia nieobecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata nieobecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  
 
 
 



PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 14:49 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 11 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Marcina Pałaca. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie proponowanego przez Burmistrza MiG porządku obrad, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad proponowany 

przez Burmistrza MiG (projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z XXXVII, XL i XLI sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z XXXVII, XL i XLI sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2022-2040. 

6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu). 

6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

6.c. dyskusja, 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przybliżył wyniki konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy dotyczących sposobu wydatkowania środków z funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

otrzymanych przez Gminę Suchedniów, za udział w konkursie "Rosnąca Odporność" w wysokości 

500 tys. zł. 



Wyniki konsultacji są następujące: 

- wpłynęło 232 formularze, z czego 5 zostało odrzuconych z przyczyn formalnych, a 227 zgłoszeń 

spełniło warunki konsultacji społecznych. 

 

Głosy zostały oddane w następujący sposób: 

- zakup pojazdu pożarniczego dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Suchedniowie -                    

99 głosów, 

- rozszerzenie oraz modernizacja Parku Miejskiego w Suchedniowie poprzez budowę tężni 

solankowej - 122 głosy, 

- zakup i montaż mobilnych urządzeń do kompleksowej dezynfekcji z pomiarem temperatury                        

i dezynfekcją dłoni do Jednostek Organizacyjnych Gminy Suchedniów oraz zakup środków 

dezynfekcji i ochrony osobistej - 6 głosów. 

 

Wyniki konsultacji zostały przekazane do rady Miejskiej w celu ich przeanalizowania oraz 

uzgodnienia dalszych działań. Informacja o wynikach konsultacji zostanie zamieszczona na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie. 

 

Pan Waldemar Krogulec - Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów przedstawił 

stanowisko Komisji w sprawie wyników konsultacji społecznych, która poparła wynik konsultacji                        

i jednogłośnie wnioskowała, aby na dwa pierwsze zadania, które otrzymały najwyższa liczbę 

głosów przeznaczyć po 250 tys. zł z puli 500 tys. zł. 

 

Takie samo stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki przedstawił 

Przewodniczący Komisji - Pan Paweł Słoma. 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022-2040. 

 

Uchwała Nr 284/XLII/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022-2040 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2022-2040. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                    

w załączeniu do protokołu). 

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

7.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 285/XLII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 



8. Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 

Gminie Suchedniów oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

8.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

8.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 

Gminie Suchedniów oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Uchwała Nr 286/XLII/2022 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                     

w Gminie Suchedniów oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie 
Suchedniów oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

9. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów. 

9.a. przybliżenie tematu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Przewodniczący RM przybliżył zebranym temat skargi.  

9.b. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji zapoznał zebranych z przebiegiem badania 

skargi przez Komisję oraz przedstawił stanowisko Komisji w sprawie wniesionej skargi. Komisja 

przygotowała projekt uchwały, który wskazuje na bezzasadność skargi i wnosi do Rady Miejskiej                     

o uznanie skargi za bezzasadną. (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

9.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

9.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów. 

 

Rada Miejska rozpatrując powyższą skargę, podtrzymała stanowisko Komisji Skarg, Wniosków                              

i Petycji i podjęła niniejszą uchwałę uznając skargę na Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów                     

za bezzasadną. 



Uchwała Nr 287/XLII/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 lutego 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 



10. Sprawy różne. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- pytał w temacie kopalni na Baranowie, jaka jest sytuacja z tą kopalnią, jaką mamy wiedzę na ten 

temat, 

- pytał o wycięte drzewa przy ul. Bodzentyńskiej, było wiele kontrowersji na ten temat i pytań 

mieszkańców, 

- zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni (ubytki w jezdni) ulic Berezów, Bodzentyńska, Źródłowa, 

Kaczka, Harcerska, 

- pytał jaka jest sytuacja na temat budowy boiska tzw. treningowego przy MKS Orlicz. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- w temacie kopalni na Baranowie poinformował, że od początku monitorujemy tą sytuację. Jeden 

prywatny właściciel odsprzedał ten teren drugiemu prywatnemu właścicielowi. Jesteśmy w stałym 

kontakcie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Suchedniów ponieważ jest to teren położony                                 

w suchedniowskich lasach. Na chwilę obecną nie znajdują potwierdzenia informacje, które krążą                

w przestrzeni publicznej, że jest tam cokolwiek wywożone. W dniu wczorajszym odbyła się wizja 

w terenie przeprowadzona przez Z-cę Burmistrza, Referenta Wydziału GNI oraz Kierownika 

Zakładu Gospodarki Komunalnej przy udziale osoby zarządzającej terenem kopalni.                                 

Nie stwierdzono na tym terenie składowania żadnych odpadów komunalnych. Z naszych informacji 

wynika, że przedsiębiorca posiada zezwolenie na wydobycie gliny do roku 2025. Według 

informacji przekazanych przez zarządzającego, wynika że przedsiębiorca zamierza po tym terminie 

również kontynuować wydobycie. Padła również deklaracja ze strony zarządzającego tym 

miejscem, że jeżeli Rada Miejska, komisje czy przedstawiciele Rady byliby zainteresowani żeby 

udać się na miejsce i przekonać się  naocznie co tam się dzieje, jest tak możliwość po uprzednim 

wspólnym uzgodnieniu terminu. 

Burmistrz dodał, że jest na bieżąco w kontakcie z służbami Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego zajmującego się tematami ochrony środowiska. Na dzisiaj nie ma żadnych 

toczących się postępowań dotyczących terenu kopalni na Baranowie, innych niż dotyczących 

wydobycia gliny (jako kopalnia); 

 

- w temacie wycinki drzew przy ul. Bodzentyńskiej poinformował, że realizowana tam inwestycja 

jest prowadzona na podstawie tzw. spec ustawy drogowej. Ustawa ta umożliwia w specjalnym 

trybie przejście przez proces przygotowania inwestycji w celu jej szybszej realizacji. Wielość 

działek w tym terenie, zabudowy oraz skupiona wzdłuż drogi infrastruktura drogowa (światłowód, 

wodociąg, gazociąg),która zostanie wyniesiona poza jezdnię daje pogląd na złożoność prac tam 

wykonywanych. Obok drogi będzie przebiegać też ścieżka rowerowa. Okazało się, że nie jest 

możliwe aby droga powstała po tym śladzie drogowym, który jest obecnie. Zezwolenie                               

na realizację inwestycji drogowej jest jednocześnie zezwoleniem na usunięcie drzew, które kolidują 

z przebiegiem drogi i infrastrukturą drogową. Ze strony Gminy na bieżąco uczestniczymy w radach 

budowy, monitorujemy sytuację, zwracamy się na radach budowy o przeanalizowanie sytuacji,                    

czy wszystkie te drzewa powinny być wycięte, odbywają się również spotkania i wizje w terenie                 

z przedstawicielami wykonawcy i inwestora. Na etapie wydawania decyzji realizacji inwestycji 

drogowej prowadzone jest również szczegółowe postępowanie środowiskowe, wydawana jest 

decyzja środowiskowa uzgadniania ze służbami, które w zakresie działania mają za zadanie dbać                      

o środowisko naturalne. Prowadzona jest analiza zasadności rozwiązań projektowych.Alternatywą 

dla zaniechania wycinki drzew byłoby odstąpienie od inwestycji; 

 

- w temacie nawierzchni dróg gminnych poinformował, że prowadzono prace naprawcze jednak                 

ze względu na zmienność pogody (temperatur) naprawa nie zdaje do końca egzaminu w takich 

warunkach. Natomiast drogi, które nie są w zarządzie Gminy (ul. Bodzentyńska, Mickiewicza) 



zostały przekazane wykonawcy na czas inwestycji. Wykonawca jest zobowiązany aby w sposób 

ciągły zapewnić przejezdność. Na bieżąco monitorujemy, aby dziury w jezdni były naprawiane, 

poinformowaliśmy również inspektora nadzoru budowlanego o monitorowanie tego tematu; 

 

- w temacie budowy boiska treningowego przy ul. Sportowej poinformował, że przetarg na tą 

inwestycję jest przygotowywany przez stowarzyszenie MKS Orlicz Suchedniów. Klub napotyka na 

ograniczenia techniczne i formalne. Na dzisiaj wszystkie zamówienia odbywają się w formie 

elektronicznej. Klub musi założyć konto na platformie zamówień publicznych, trwa zakładanie 

szkrzynki e-puap, czekamy na informacje ze strony ministerstwa. Wszystkie dokumenty                        

do przetargu są przygotowane do ogłoszenia po spełnieniu wymienionych formalnych przeszkód. 

 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM w imieniu swoim i rodziców dzieci 

dowożonych autobusem do szkoły podziękowała kierownikowi ZGK i pracownikom za szybką 

reakcję i odśnieżanie placu manewrowego autobusu szkolonego w Michniowie. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XLII-ej Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

            Protokołował                             Sekretarz obrad                                Przewodniczący 

                                                                                                                        Rady Miejskiej 

 

      Mariusz Ślusarczyk                           Marcin Pałac                               Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

    https://www.suchedniow.pl 
 

 

 

 Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedni%C3%B3w
https://www.suchedniow.bip.doc.pl/
https://www.suchedniow.pl/

